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W odpowiedzi na interpelację KR.0003.112.2021.PK z dnia 17.06.2021 r. oraz w nawiązaniu

do  poprzedniej  korespondencji  uprzejmie  informuję,  że  sprawa  montażu  dodatkowego  progu

zwalniającego na ul. Kwiatowej w rejonie Przychodni oraz garaży została  omówiona na posiedzeniu

Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, która odbyła się w dniu 17.08.2021 r.

Po przeanalizowaniu powyższej  sprawy, Komisja uznała,  że niezasadne jest wprowadzanie

progów  zwalniających  w  każdej  lokalizacji,  w  której  zgłaszane  są  problemy  związane

z nieprzestrzeganiem przez kierujących pojazdami obowiązujących przepisów Ustawy Prawo o ruchu

drogowym. Nie jest to możliwe, zarówno ze względu na koszty takiego przedsięwzięcia, jak również

powstające utrudnienia dla mieszkańców, polegające m.in. na: powstających drganiach i hałasie przy

przejeździe pojazdów przez progi, czy ciągłemu pogarszaniu się stanu technicznego dróg i pojazdów.

W  związku  z  powyższym,  rozwiązanie  tego  problemu  komunikacyjnego,  wymaga

kompleksowego podejścia do sprawy w Mieście Mysłowice. Komisja zaproponowała, aby na przyszłe

lata  przeznaczyć  w  Urzędzie  Miasta  Mysłowice  środki  celowe  na  budowę  szykan  na  ulicach,

na których występują ww. problemy komunikacyjne. Ulica Kwiatowa zostałaby również ujęta w liście

ulic, na których zasadne byłyby zabudowy szykan w jezdni.

Obecnie  tut.  Urząd  analizuje  możliwości  techniczne  i  finansowe  dla  wprowadzenia

ww. rozwiązań.
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